
Schriftelijke vragen ex artikel 41 

Datum: 8-10-2016 

Onderwerp: Gezondheidsrisico’s rubberkorrels kunstgrasvelden 

 

Geacht college, 

U zult net als mijn fractie op de hoogte zijn van nieuws omtrent de gezondheidsrisico’s van de 
rubberkorrels op de kunstgrasvelden. Nu heeft onze gemeente drie voetbalclubs met enkele 
kunstgrasvelden met mogelijk deze kankerverwekkende korrels. Deze clubs dragen bij aan de 
gezondheid en verbroedering van onze lokale samenleving daar hechten wij net als u veel waarde 
aan. Daar passen zeker geen gezondheidsrisico’s bij. U bent eigenaar van deze velden, daarom 
hebben wij enkele vragen over dit probleem. 

1. Bevatten de kunstgrasvelden van GSBW VOAB en VV Riel ook deze mogelijk 
kankerverwekkende rubber korrels? 

2. Zijn er nog alternatieven als natuurlijk gras om op te trainen tot dat het nieuwe onderzoek 
van de RIVM is afgerond? Dat is van belang om zo de gezondheidsrisico’s laag te houden, de 
jeugd kan blijven sporten en de zorgen bij ouders weg te nemen? 

3. Welke stappen gaat u nu ondernemen als eigenaar van de velden? 
4. In hoeverre was u bij de aanleg van de velden op de hoogte van eventuele 

gezondheidsrisico’s? 
5. Mocht na het onderzoek van de RIVM blijken dat de rubber korrels inderdaad 

kankerverwekkend zijn, gaat u de velden dan vervangen? 
6. Als de velden vervangen moeten worden, wat zijn de kosten?  

Als de velden inderdaad grote gezondheidsrisico’s hebben, moeten ze wat de SP betreft vervangen 
worden. De kosten moet wij dan als gemeente dragen, daar kan de AWR voor gebruikt worden, want 
het zijn overziende kosten. Daar zult u het mee eens zijn. Gezondheid en veiligheid voor alles vooral 
bij onze jeugd. Wij willen u bij voorbaat bedanken voor u schriftelijke antwoorden. 

Met vriendelijke groeten, 

Stijn van den Brekel 

Raadslid SP Goirle 

 

 

 

 


